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Interpelacja nr 15233

Interpelacja w sprawie zwiększenia ilości uruchomionych profili 
zaufanych

Szanowna Pani Minister,

Centralny Ośrodek Informatyki poinformował w lipcu bieżącego roku, że liczba obywateli, którzy 
posiadają Profil Zaufany przekroczyła już milion. Spora ilość tych Profilii została założona z użyciem 
bankowości elektronicznej.

Profil Zaufany można założyć również, poprzez osobiste wstawiennictwo w jednym z wybranych 
urzędów. Jednak wymaga to wizyty w tzw. punkcie potwierdzającym (np. urząd skarbowy lub urząd 
gminy).

Korzystanie z profilu zaufanego daje szerokie możliwości w związku z oferowanymi e-usługami. Wśród 
nich wyróżniamy te udostępniane na platformie ePUAP, systemie PUE, a takze świadczenie e-usług dla 
przedsiębiorców (m.in. rejestracja, zawieszanie działalności gospodarczej) oraz podstawowe dla 
zwykłych obywateli (np. wniosek o dowód osobisty, odpis aktów stanu cywilnego).

Przekroczenie liczby miliona założonych profili zaufanych wskazuje niewątpliwie na rosnące zainter
esowanie tym sposobem kontaktowania się i załatwiania swoich spraw poprzez e-administrację. W 
związku z powyższym, kieruję do Pani Minister następujące pytania:

1. Czy Ministerstwo zamierza podjąć działania, które przyczynią się do jeszcze większego 
zainteresowania zakładaniem profili zaufanych?

2. Czy Ministerstwo zamierza rozszerzyć liczbę punktów, które będą pomocne przy potwierdzaniu profili 
zaufanych?

3. Czy kierowane przez Panią Ministerstwo w najbliższej perspektywie będzie starało się rozszerzyć 
współprace z sektorem prywatnym w związku z opisaną tematyką?
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